

ဘုရားသခင်က ယခုချိန်တွင်ကျွန်ုပ်တို့ထံမှဘာကိုမျှော်လင့်နေပါသနည်း။

ဂျော့ချ်ဖလွိုက် အသတ်ခံရမှု၊ ထိုမှတစ်ဆင့် အမေရိကန်မြို့ကြီးများနှင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းအထိပျံ့နှံ့သွားသော ဆန္ဒပြမှု၊ အဓိကရုဏ်းများကိုရှုမြင်ရင်း ဝိညာဉ်တော်ဦးဆောင်သောယုံကြည်သူများအနေဖြင့် အသားအရောင် ခွဲခြားမှု၊ မတရားမှုများအပေါ်မည်သို့တုံ့ပြန်သင့်ကြောင်း အထူးပြုရေးသားထားသော အက်ဆေးဖြစ်သည်။



ထိုမြင်ကွင်း ကျွန်ုပ်၏စိတ်အာရုံထဲတွင်စွဲထင်လျက်ရှိသည်။ မေ ၂၅ ရက်တွင် မင်နီယာပိုလစ်မြို့ လူဖြူရဲအရာရှိ တစ်ယောက်က မြေပြင်ပေါ်မျက်နှာအပ်လှဲချထားသော လက်ထိပ်ခတ်ခံ လူမည်းတစ်ယောက်၏ လည်ပင်းကို ဒူးဖြင့်ထောက်ထားသည်... ထိုလူမည်းမှာ သေဆုံးသွားခဲ့ရသည်။

နောက်တစ်နေ့မှာပင် မင်နီယာပိုလစ်မြို့ မီးဟုန်းဟုန်းတောက်တော့သည်။ ငြိမ်းချမ်းစွာစိတ်တန်းဆန္ဒပြသူများထဲ တွင် အချို့ကအဆောက်အအုံများမီးရှို့ဖျက်ဆီး၊ မှန်တံခါးများရိုက်ခွဲ၊ ကားများကိုမှောက်လန်မီးရှို့၊ ဆိုင်များကို လုယက်ကြတော့သည်။ ထိုဆန္ဒပြမှုမျိုးက အခြားမြို့အနှံ့.. ထို့နောက် အခြားနိုင်ငံများသို့ပါ ကူးစက်ကုန်သည်။

ဂျော့ချ်ဖလွိုက်၏ဗီဒီယို နှင့်အခြားသောဆန္ဒပြအကြမ်းဖက်မှုများကို ဆိုရှယ်မီဒီယာပေါ်တွင်အမြဲအပြတ်တွေ့မြင် နေရသည်။ မင်းမဲ့စရိုက်ဖျက်ဆီးမှုများကိုတုန်လှုပ်မိသလို၊ ဆန္ဒပြသူများကို မျက်ရည်ယိုဗုံးများသုံးကာ ဖြိုခွင်းနေ သောရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များကြောင့်လည်း ထိုရုပ်သံများကိုမကြည့်မမြင်လိုတော့ပေ။

ဘာတွေဖြစ်ပျက်နေပြီလဲ။ လူဖြူရဲအရာရှိတစ်ယောက်က လူမည်းတစ်ယောက်ကို လူအများရှေ့မှာတင်သတ်ရဲ သည်အထိ အခြေအနေဆိုးရွားနေပြီလား။ ထိုကိစ္စကိုအစွဲပြုပြီး ဆန္ဒပြမှုများ၊ အဓိကရုဏ်းများက နိုင်ငံအနှံ့ အဘယ်ကြောင့်မြန်မြန်ဆန်ဆန်ကူးစက်သွားရသနည်း။ မည်ကဲ့သို့တုံ့ပြန်ပါကအကျိုးရှိမည်နည်း။

ကျွန်ုပ်တို့၏ဆောင်ရွက်မှုများက ဘက်လိုက်မှုသို့ ယိမ်းယိုင်နေခြင်းလော့၊ ပိုနေမြဲ ကျားနေမြဲ အခြေအနေ ကိုတည့်မတ်ပေးရမည်လော၊ အကြပ်အတည်းပြဿနာကို မီးမောင်းထိုးပြရမည်လော။

လွန်ခဲ့သော ၂ လမှစ၍ "ယခုချိန်တွင်ဘုရားသခင်ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့ဘာကိုမျှော်လင့်နိုင်ပါသနည်း" ဆိုသည့် အခန်းဆက် အက်ဆေးများကို ကျွန်တော်ရေးသားခဲ့သည်။ ယခုကဲ့သို့ အကြမ်းဖက်မှု၊ ဆန္ဒပြမှု၊ အဓိကရုဏ်း အခြေအနေတွင် ထိုကဲ့သို့သောခပ်ဆင်ဆင်မေးခွန်းများကိုပင် ပြန်မေးရမည်ဖြစ်သည်။ ယခုတစ်ခေါက်မေးခွန်း ကတော့- "ဘုရားသခင်က ယခုချိန်တွင်ကျွန်ုပ်တို့ထံမှဘာကိုမျှော်လင့်နေပါသနည်း" ဟူ၍ပင်ဖြစ်သည်။



အချင်းလူ ကောင်းသောလမ်းကိုပြတော်မူပြီ၊ တရားသဖြင့်ပြုခြင်း၊ ကရုဏာကိုနှစ်သက်ခြင်း၊ သင်၏ဘုရားသခင် ရှေ့တော်၌နိမ့်ချသောစိတ်နှင့်ကျင့်နေခြင်းမှတစ်ပါး အဘယ်ပူဇော်သတ္တာကို ထာဝရဘုရားတောင်းတော်မူသနည်း
မိက္ခာအနာဂတ္တိကျမ်း ၆:၈

800 B.C ခန့်တွင် ပရောဖက်မိက္ခာ သည်တ္တုသရေလလူတို့၏ဘုရားကိုမကိုးကွယ်မှု၊ အချင်းချင်းခေါင်းပုံဖြတ်မှု၊ ဖိနှိပ်ချုပ်ချယ်မှု၊ မတရားမှုစသည်တို့နှင့်စပ်လျဉ်းပြီး သတိပေးခဲ့သည်။ ဓမ္မဟောင်းကျမ်းရှိ အထင်ကရကျမ်းချက် တစ်ခုမှာ ပရောဖက်မိက္ခာပြောသော- ဘုရားက သင့်ထံတောင်းဆိုသောအရာခုအကြောင်းပင်ဖြစ်သည်။
၎င်းတို့မှာ-

- တရားမျှတစွာလုပ်ဆောင်ရန်
- ချစ်ခြင်းဂရုဏာ၌တည်ရန်
- ဘုရားနှင့်အတူနိမ့်ချစွာလျှောက်လှမ်းရန်။

လူမည်းနှင့်အခြားလူများလမ်းပေါ်ထွက်ဆန္ဒပြသောအခါ သူတို့အော်ဟစ်တောင်းဆိုသည်မှာ တရားမျှတမှုပင် ဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာကြီးက သူတို့အသံကိုကြားလာရန်အော်ဟစ်ကြခြင်းဖြစ်သည်။ အာဏာနှင့်သိက္ခာရှိသော အခြားလူများလည်း သူတို့အသံကိုကြားပြီး အကူအညီပေးလာရန်အော်ဟစ်တောင်းဆိုနေကြခြင်းဖြစ်သည်။ ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒပြခြင်းမှ အကြမ်းဖက်၊လုယက်၊ဖျက်ဆီး လာကြသောအချိန်တွင်.. လူဖြူများအနေဖြင့် အပြင် ပန်းဖြစ်ပျက်မှုများထက် အတွင်းဖက်အကြောင်းရင်းခံကို ရှုမြင်တတ်ရန်လိုအပ်ပါသည်။

ဤပြဿနာသည် လူမည်းတစ်ယောက်အသတ်ခံရခြင်း သက်သက်မှုမဟုတ်ပေ။ အကျင့်ပျက်သောရဲတစ်ဦး တစ်ယောက်ထဲကြောင့်လည်းမဟုတ်ပေ။ ရဲတပ်ဝင်များရှိနေခြင်းကြောင့် ရာဇဝတ်မှု၊အကြမ်းဖက်မှုများကို ထိန်းချုပ်နိုင်ခြင်းလည်းဖြစ်သည်။ အမေရိကန်တွင် တာဝန်ကျေပွန်၊ အနစ်နာခံ၊ သဘောကောင်းသော ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်ပေါင်းများစွာရှိသလို၊ လူမျိုးရေးခွဲခြားသော၊အကျင့်ပျက်ခြစားသောရဲများလည်းရှိသည်။ ယခုဖြစ်ပျက်နေသောကိစ္စမှာ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် စနစ်တကျကိုင်တွယ်လုပ်ဆောင်ရေးဖြစ်သည်။ သို့သော် ဤအကြောင်းတစ်ခုထဲဖြင့်လည်း ယခုကိစ္စကိုဖြေရှင်းနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။ အချို့ရာဇဝတ်သားများကို ဥပဒေ အတိုင်းတင်းတင်းကြပ်ကြပ် ကိုင်တွယ်နိုင်မှသာ ပတ်ဝန်းကျင်သာယာမည်ဖြစ်သည်။ ပတ်ဝန်းကျင်တွင် အသားအရောင်မရွေး ရာဇဝတ်ကောင်များစွာရှိနေသည်။ ထိုသို့ဥပဒေချိုးဖောက်သူများကို ဖမ်းဆီးရပ်တန့် လိုက်ယုံဖြင့်လည်း တရားမျှတမှုရှိနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။ အဓိကအရာမှာ အသားအရောင်မတူ၊ လူမျိုးမတူသူ၊ မိမိနှင့်မတူသူများကို လွဲမှားစွာ ဆက်ဆံခြင်း၊ မယုံကြည်ခြင်းတို့ကြောင့်ဖြစ်သည်။

လက်ရှိပြဿနာမှာ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခုလုံး၏ ဝိညာဉ်ရေး၊ စိတ်ဓာတ်(အသားအရောင်ခွဲခြားခြင်း၊ မိမိကိုယ်ကိုသာ ဂရုစိုက်ခြင်း၊ မတရားမှုကိုမျက်ကွယ်ပြုခြင်း) ယိုယွင်းမှုတို့ကြောင့်ဖြစ်သည်။ စွမ်းအားမရှိသူတို့က မိမိတို့ကိုယ်ကိုကာကွယ်ရန် အော်ဟစ်တောင်းဆိုခြင်း၊ မှားယွင်းနေမှုများကို အမှန်ပြုပြင်ခြင်းလမ်းစဉ်ဟု ကျွန်ုပ်ရှုမြင်ပါသည်။ လူသားမျိုးနွယ်တိုင်း၊ မည်သည့်အသားအရောင်မျိုးမဆို ထိုရောဂါစွဲကပ်နေပြီး ထိုရောဂါမှာ ယခုချိန်ထိတိုင်သက်ဆိုးရှည်နေသည်။ (ထိုရောဂါကို သမ္မာကျမ်းရေး ဆရာတို့က အပြစ် ဟုခေါ်ဆိုသည်။) အချို့သောသူများသည် တရားမျှတမှု၊ သနားဂရုဏာပေးစွမ်းနိုင်သော အဆင့်တွင်ရှိနေကြသည်။ ထိုသူများအနေဖြင့်သိရမည်မှာ မတရားမှု၊ ဖိနှိပ်မှုထဲတွင်ခံရသောသူ အများစုမှာ အသားအရောင်ကွဲပြား သောသူများဖြစ်ကြသည်။ အမေရိကန်နိုင်ငံမှာပင် တွေ့မြင်နိုင်သည်။

လူမည်းများနှင့်အခြားသူတို့အနေဖြင့် မိမိတို့အခွင့်အရေးကို လမ်းပေါ်ထွက်ဆန္ဒပြခွင့်ရှိသည်။ သို့သော်အခြားသူ တို့၏ဥစ္စာပစ္စည်းများကို လုယူဖျက်ဆီးခွင့်မရှိပေ။ ဆန္ဒပြလျက်၊ ပြောင်းလဲမှုအတွက် အော်ဟစ်တောင်းဆိုခွင့်ရှိ

သည်။ အာဏာနှင့်လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိသော လူဖြူတို့က မိမိတို့၏အော်ဟစ်တောင်းဆိုသံကို မကြားပါက...ထိုထက် ကျယ်လောင်စွာတောင်းဆိုခွင့်ရှိသည်၊ တောင်းလည်းတောင်းဆိုသင့်သည်။



ဝိညာဉ်ရေးဆိုင်ရာ ကျင့်သုံးခြင်း

ပရောဖက်မိကွာ၏ ကိုယ်ကျင့်တရားဆိုင်ရာသွန်သင်ချက်က လူမှုဝန်းကျင်တစ်ခုလုံးနှင့်သက်ဆိုင်သည်။ တရားမျှတခြင်း၊ ချစ်ခြင်းကရုဏာ၊ နှိမ့်ချခြင်း စသည်တို့လုပ်ဆောင်ရန် ဘုရားသခင်ကလူသားအားလုံးကို ခေါ်နေပါသည်။ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အာဏာရှိ၊ အာဏာမဲ့၊ လူဖြူ၊ လူမဲ၊ မည်သည့်အသားအရောင်၊ လူမျိုးဘာသာ မရွေးလုပ်ဆောင်ရန်ဖြစ်သည်။ ထိုအရာကို ဘုရားကမျှော်လင့်နေပါသည်။ မိမိ၏ရေခံမြေခံအခြေအနေ၌ ထိုအရာကိုနားလည်သဘောပေါက်ရန်လိုပါသည်။ အချို့သောအခြေအနေ၌ တရားမျှတမှု၊ ကြင်နာမှုတို့မှာ ထင်သာမြင်သာရှိသော်လည်း၊ အချို့သောအခြေအနေများ၌ ထိုတရားမျှတမှု၊ ကြင်နာမှုတို့မှာ အတွက် တိုက်ပွဲဝင်နိုးထရမည့်အချိန်ဖြစ်နေသည်။ ယခုကျွန်ုပ်တို့ ထိုသို့သောအခြေအနေတွင်ရှိနေပါသည်။

ခရစ်ယာန်တစ်ယောက်အနေဖြင့် လူမျိုးရေးခွဲခြားမှု၊ မတရားမှုတို့နှင့်ပတ်သက်ပြီး သင်မည်သို့ယုံကြည်အသက် ရှင်နေပါသနည်း။ သင့်စိတ်နေသဘောထား၊ သင့်အပြုအမူ၊ သင့်နှလုံးသားကို ပြန်ကြည့်မိပါသလား။ သင်နှင့် အသားအရောင်မတူသူ၊ လူမျိုး၊ နောက်ခံရာဇဝင်မတူညီသူများအပေါ် ခွဲခြားခြင်း၊ မတူညီစွာဆက်ဆံခြင်း၊ မုန်းတီးခြင်းတို့ရှိခဲ့ပါက မည်သို့လုပ်ဆောင်သင့်ကြောင်း သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အား လမ်းပြအကူအညီ တောင်းခံဖူးပါသလား။ သို့မဟုတ် မိမိသည်အစွန်းမရောက်ကြောင်း၊ အခြားသူများကဲ့သို့မဆိုးကြောင်း..

မိမိအနေဖြင့် အပြစ်ကင်းစင်သောကြောင့် အခြားမည်သည်မျှလုပ်ရန်မလိုကြောင်း သင့်ကိုသင်ကာကွယ် ပြောဆိုနေပါသလား။

ထိုကဲ့သို့ပြောနေသော ကျွန်တော်သည်လည်း ခြောက်ပစ်ကင်းသဲလဲစင်နေ၍မဟုတ်ပေ။ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် လူဖြူကြီးစိုးသောပတ်ဝန်းကျင်တွင် ကြီးပြင်းလာရသောသူတစ်ယောက်ဖြစ်သည်။ ခရစ်ယာန်သင်းအုပ်ဆရာ၊ ဘုရားအမှုတော်ဆောင်တစ်ယောက်၊ အရွယ်ရောက်သူတစ်ယောက်ဖြစ်လင့်ကစား မိမိနှင့်မတူသူ၊ မိမိနှင့်ခြားနားသူများကို ကြောက်ရွံ့ရှောင်ဖယ်တတ်သော ဝန်းကျင်တွင်သွန်သင်ခံထားရသူဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်ဝန်ခံပါ၏။ ကျိုးပဲ့ပျက်စီးနေသော အသင်းတော်၊ လူမှုဝန်းကျင်အတွက်မဆိုထားနှင့် မိမိအတွက်ပင်လျှင် ထိရောက်သော အဖြေကို ကျွန်ုပ်မပေးနိုင်ပေ။ လူမျိုးရေးခွဲခြားမှုနှင့် မတရားမှုများသည် ကြီးမားပြီး၊ အမြစ်ခိုင်မာနေကာ လွယ်လင့်တကူအဖြေရှာနိုင်သောအရာမဟုတ်ပေ။ ထိုအတွက်ကျွန်တော်ဝမ်းနည်းမိသည်။ စိတ်မကောင်းဖြစ်မိသည်။ မှားနေသောအရာအတွက် တစ်ခုခုလုပ်ဆောင်နိုင်မည့်အချိန်က ဘာမျှမလုပ်ခဲ့ခြင်း အတွက်ကြောင့် ကျွန်ုပ်စိတ်ပျက်မိပါသည်။

ဂျော့ချ်၏ ဗီဒီယိုကိုကြည့်မြင်ပြီးနောက် ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် မည်သို့ကူညီပေးနိုင်မလဲ ဟူ၍ ခေါင်းခြောက်အောင် စဉ်းစားနေမိသည်။ ယခုတိုင်အဖြေမသိသေးပေ။ သို့သော်ကျွန်ုပ်သိသောအရာရှိသည်။ ဤအရာတစ်ခုတည်း တော့မဟုတ်ပေ။ မိမိနှင့်မတူသည့်သူများအပေါ် ပြောင်းလဲသောစိတ်နှလုံး၊ စိတ်နေသဘောထားများဖြင့် ဆက်ဆံရန်ကျွန်ုပ်စတင်မည်။ ထိုသို့အတွင်းစိတ်ပြောင်းလဲမှုကို အပြင်ဘက်လုပ်ဆောင်မှုဖြင့်လိုက်ပါစေမည်။ လူမျိုးရေးခွဲခြားခံရသူများ၊ ခေါင်းပုံဖြတ်အမြတ်ထုတ်ခံရသူများ၊ အနိုင်ကျင့်ခံရသူများ၊ ကရုဏာမခံရသူများ အပေါ် လက်ဆုပ်လက်ကိုင်ပြသနိုင်သော လုပ်ဆောင်ချက်များဖြင့်ကျွန်ုပ်ပြသပေးမည်။ ဤသည်မှာ ပရောဖက်မိကွာ ဟောပြောသော အာဏာရှိသူ၊ ဂုဏ်ရှိသူတို့လုပ်ဆောင်ရမည့် စစ်မှန်သောနှောင်တတရားပင် ဖြစ်တော့သည်။

ထိုအရာကို ဘုရားသခင်ကမျှော်လင့်နေပါသည်။